
Consultation on the Futures of Teaching in the Arab States
20 April 2021 at 13:00-14.30 CET (Paris)

Social media pack

Message for partners:

We would appreciate your support in disseminating the below key messages on your social

media platforms, together with the matching photos (please refer to the Google Drive folder

shared with you). You may tag UNESCO and the Teacher Task Force in your posts.

TTF:

Twitter: @TeachersFor2030

FB: International Task Force on Teachers for Education 2030

UNESCO:

Twitter: @UNESCO        @UNESCOarabic

FB: UNESCO اليونسكو
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1.

Guaranteeing teachers’ rights and improving their work conditions is crucial to ensure

quality education. Join our discussion on the futures of teaching with a focus on Arab

states bit.ly/3s0jWnw #FuturesOfEducation  #SupportTeachers

إلىانضم/يالتعليم.جودةلضمانالأهميةبالغأمرًاعملهمظروفوتحسينالمعلمّينحقوقضمانيُعَدّ
.2021نيسان/أبريل20فيالعربية،الدولفيالتدريسمستقبلحولالإفتراضيةالمشاوراتجلسة

#مستقبل_التعليمbit.ly/3d1dqIMالرابط:هذاعبرالحضورتسجيل
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http://bit.ly/3s0jWnw
https://bit.ly/3d1dqIM


2. With the switch to distance learning, teachers have found themselves in unconventional

settings that require adaptive teaching methods. It is essential to build teachers’

capacities to face the 21st century challenges. Register for our event bit.ly/3s0jWnw

في بيئات تعلمّ غير تقليدية تتطلب أساليب تدريسمع التحوّل إلى التعلمّ عن بُعد، وجد المعلمّون أنفسهم
القرن الحادي والعشرين. انضم/ي  إلتكيّفيّة. من الضروري بناء قدرات المعلمين لمواجهة تحديات

bit.ly/3d1dqIMالعربيةالدولفيالتدريسمستقبلحولالإفتراضيةالمشاوراتجلسة
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3. Creating the right environments for teachers to continue to learn and expand their skills

is essential for them to accompany students through their learning journey. Join our

event on the futures of teaching in the Arab region & beyond bit.ly/3s0jWnw

خلالالطلابلمرافقةضروريًاأمرًامهاراتهموتعزيزالتعلمّلمواصلةللمعلمينمؤاتيةبيئاتٍتهيئةإنّ
الدولفيالتدريسمستقبلحولالإفتراضيةالمشاوراتجلسةإلانضم/يالتعليمي.مسارهم
bit.ly/3d1dqIMالرابط:هذاعبرالحضورتسجيل.2021نيسان/أبريل20فيالعربية،
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4. With the increased digitalization of learning, AI & ICTs will play a central role in

education. Yet, AI & ICTs can support teachers but cannot replace them! We need

adequate training for teachers to build their ICT skills to make learning more effective
bit.ly/3s0jWnw

إلّاالمعلمّين،لدعمتسخيرهايمكنوالاتصالاتالمعلوماتوتكنولوجياالاصطناعيالذكاءكانإذا
المعلوماتتكنولوجيافيمهاراتهملبناءالمعلمينتدريبالضروريمنمكانهم!تحّلأنيمكنلاأنها

bit.ly/3d1dqIMفعاليّةأكثرالتعلمّلجعلوالاتصالات
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5. 30% of

respondents to a UNESCO poll believed that teachers will be replaced by robots in 2050.

Do you agree? Join our event for an eye-opening discussion on the futures of teaching in

the Arab states and beyond bit.ly/3s0jWnw #FuturesOfEducation #SupportTeachers

بالروبوتاتالمعلمينعنسيستعاضأنهاليونسكوأجرتهللرأياستطلاعفيالمشاركينمن٪30يعتقد
مستقبلحولالإفتراضيةالمشاوراتجلسةإلانضم/يذلك؟علىتوافق/ينهل.2050عامفي

الرابط:هذاعبرالحضورتسجيل.2021نيسان/أبريل20فيالعربية،الدولفيالتدريس
bit.ly/3d1dqIM
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6.

The #COVID19 pandemic has changed what is expected from teachers and created new

pedagogical challenges. It is essential to build teachers' capacities to empower them to

lead change. Join our discussion on the futures of teaching bit.ly/3s0jWnw

#FuturesOfEducation

بناءالضروريمنجديدة.تربويةتحدياتوخلقتالتدريسمهنةطبيعة#كوروناجائحةغيّرت
مستقبلحولالإفتراضيةالمشاوراتجلسةإلانضم/يالتغيير.قيادةمنلتمكينهمالمعلمينقدرات

الرابط:هذاعبرالحضورتسجيل.2021نيسان/أبريل20فيالعربية،الدولفيالتدريس
bit.ly/3d1dqIM
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7.

Are you a teacher in the Arab region? What was the biggest challenge you faced in

performing your work during the #COVID19 pandemic? How do you see the future of

the teaching profession in your region? Share with us your experience by sending a

1-min video bit.ly/3tbAOZZ

أثناءعملكأداءفيواجهته/واجهتيهالذيالأكبرالتحديهوماالعربية؟المنطقةفيمعلمّ/ةأنتهل
عنتجربتكشاركنا/شاركينامنطقتك؟فيالتدريسمهنةمستقبلترى/ينكيفكورونا؟#جائحة
الرابط:هذاعلىالمعلوماتمنالمزيدواحدة.دقيقةمدتهفيديومقطعإرسالطريق

bit.ly/2QiOUtN
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8.

In Arab states, teachers face unprecedented challenges as they strive to provide

education to millions of children affected by conflict, displacement & poverty. Improving

their work conditions is critical to ensure #LearningNeverStops Join our discussion
bit.ly/3s0jWnw

لملايينالتعليملتوفيرجاهدينيسعونهمفيمامسبوقةغيرتحدياتالمعلمّونيواجهالعربية،الدولفي
لضمانالأهميةبالغأمرعملهمظروفتحسينوالفقر.إنّوالنزوحبالصراعاتالمتأثرينالأطفال

#مستقبل_التعليمbit.ly/3d1dqIM#استمرار_التعليم.
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9. Young teachers are the future of the profession! How to attract young talents and the

brightest minds to the teaching profession? Join the conversation on the futures of

teaching in the Arab region and beyond bit.ly/3s0jWnw #FuturesOfEducation

#SupportTeachers

مهنةالىالشابةوالمواهباللامعةالعقولاستقطابيمكنكيفالمهنة!مستقبلهمالشبابالمعلمّون
فيالعربية،الدولفيالتدريسمستقبلحولالإفتراضيةالمشاوراتجلسةإلانضم/يالتدريس؟

#مستقبل_التعليمbit.ly/3d1dqIMالرابط:هذاعبرالحضورتسجيل.2021نيسان/أبريل20
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